





#### TM Cheng

尊敬的 Brother Alphonsus: 感謝你用一生,透過喇沙辦學團體,對香港教育界的無私奉獻與貢獻。 特別是你擔任母校,喇沙中學校長時,盡心竭力,全心全意帶領教職員們和同學們,將母校建立成為一所出色的中學,造就不少社會棟樑。

同時,你亦很忠心和有效地發揮喇沙辦學理念--照顧區內和社會上有需要的群體,特別是弱勢社群的少年,達到有教無類之崇高教學理念。令到很多青少年得益,得蒙祝福。

同時,亦得到各界人士的支持与稱頌。 亦欣賞你与同儕,修士們的配搭和通力合作。成為一支優秀的辦學團隊,也為上主作了美好的見證! 你人生追隨所信的上帝,事奉祂;服務教育界.作育英材,相信上主已為你在天上存留「公義的冠冕」。

鄭泰民 73 校友





love you 翻翻

#### To, Kin Man Clifford (陶建文)

I am deeply saddened by the passing of Brother Alphonsus. He has surely dedicated his entire life to education and to the well-being of his students. Brother was a rigourous headmaster but he was also amazingly chatty. As a junior Lasallian, I often stayed back after school for Red Cross Cadet activities. Handsome opportunities therefore arose for all of us to chat with Brother on issues concerning the School and everything else!

Against the odds, Brother's leadership has brought about steady growth of De La Salle Secondary School, N.T.. He has made our red school blazer and school tie awesome. May you rest in the eternal and warmest peace of God.

永遠懷念

Brother Alphonsus made tremendous contribution Brother Alphonsus made tremendous contribution in the history of De Lo- Salle Securclary School, N.T. He led the school during the very fact growing the led the school down a good foundation for his stage and laid down a good foundation for his successors. Members of the School will follow successors. Members of the School will follow closely his footsteps and work hard to serve the students and the community.

May the soul of Brother Alphonsus rest in

#### WONG MO TING SUPERVISOR

A great teacher, living out the spirit of St John Baptist de Lasalle in his whole life. May he now rest in peace in the arms of the heavenly father.

Simon Tso. 14th January 2019.

## 永遠懷念

Brother Alphasus, thank you for giving me a chance to be a teacher in DLSSSMT. I can learn about Lasallian spirit which affects my life. I enjoy working closely with other teachers. Thanks!

Cherry Chan

You are forever in my heart.

Mark Mak 14/1/2019

DEAR BR ALPHONSIS.

了港安是

PETER CHEUNG EDMOND CHOW CK. TAM MICHAL LO 锻然不認、識 Brother,但知道你养務為學格辦了不力等劃 即工作.感謝你一直為學校及學生的付出及贡獻.也把 循价在天堂上得到安息.你的爱越绩留存在也.

#### Mr Tso Siu Man Simon

Brother Alphonsus made tremendous contribution in the history of De La Salle Secondary School, N.T.. He led the school during the very fast growing stage and laid down a good foundation for his successors. Members of the School will follow closely his footsteps and work hard to serve our students and the community. Rest in Peace.

16/1/2019

## 永遠懷念點

不太認識 Brethar. 但知道你为我地學校付出了不少 陪伴了我们这么长的时间,辛苦了!希望你能在天堂也能幸福 市心州乐

Lai Tak Fai Larry

主懷安息 息勞歸主 榮歸天國 Enter into the Rest of the Lord

1/16/2019

Down Br. Alphousus.
Thanks, for your love and core

to hug you Brother.

I Want

for Dr. Rest in perce and we will M365300 Part 3/2 16/12019

Brother Alphonous, We will never forget your kindness. May Good give you exemal rest. Williamson Lam
16/1/2019 Thank you Brother! Thank you alst our your war.

Nou have done alst our your your.

Buy family! Lever Johnson Buy family!

水遠懷念》

Brother Alphoneus, 多謝俊对学校的付出,妈妈在天家休息了!

多斜约与陈豫学校。

陳桁(H.T. CHAN)

Manny Chin 16.1. 2019 Door Brother, Thanks for your kindness! Man Lewing Ching

of 1979 Vind you former Thank you Brother Tay Gi Chan Reilla TIND WONG MEI KNOW RIP 永遠懷念 16/1/2019

永遠標念の 亞爾學生 We love you。

天堂整処你のご

15

虽在然我來到這所學不,但認識到亞爾豐家修士(Brother Alphonsus),他人很好,我感到十分開心,因為Brother Alphonsus為我們學生做出很大的奉獻。希望你到天上能夠回到天主的身邊,永遠地會證蓄我們。我們會永遠懷急、想念你亞爾豐家修士。

### Fung Yu Shing

When I started my study at De La Salle Secondary School as Form (student in the year of 1974, Brother Alphonsus was our Principal from that time also. He contributed over 34 years with our school and we missed him very much. May him rest in peace!

永遠懷念你 15

深樂婷

# 永遠懷念

永遠懷念》